
Referat fra bestyrelsesmøde den 15/02 2022 

 

Tilstede var Anne-Lise, Jytte, Mette, Monica samt Kjeld og Dorte (inviteret) 
Afbud fra Sanne 
 
 
1). Status på sauna/vingebro; Kjeld, Anne-Lise 
Anne-Lise og Kjeld har haft møde med arkitekten Frank, som nu har tegnet et flot udkast af 
vingen med sauna i den ene ende, bro hen over vingen, og omklædning i den anden ende 
som kan deles op i mindre rum med forhæng. Bestyrelsen har godkendt tegningen og Kjeld 
giver svar til arkitekten om godkendelsen. 
Brobisserne skal have møde fredag den 18/2 med en rådmand vedr. vingeprojektet.  
 
 
2). Foreningens økonomi; Monica 
151 medlemmer og knap 14000 kr. på konto. 
Bestyrelsen blev enige om at opfordre nuværende medlemmer at forny deres 
”medlemskab” for vintersæson 2022/2023 og dermed igen betale 100 kr. inden 1 sep. samt 
opfordre til at indbetale ekstra støtte kroner. Dette siger vi på generalforsamlingen samt 
skriver et facebook opslag i gruppen efter generalforsamlingen. 
Monica snakker med egen bank og hører om en billig/gratis løsning til oprettelse af konto, 
nu hvor vi er blevet flere medlemmer end ved sidste snak med banken.  
Monica har lavet medlemsliste i Excel, som giver et godt overblik over medlemmerne. 
 
 
3). Hjemmeside og app; Sanne og Dorte 
Der er mange besværligheder for medlemmerne ved indmeldelse, ved betaling et sted og et 
ikke logisk login til Wix. Snakkede om relevans af at have Wix da vi reelt ikke bruger det til 
noget, kontra en kort standard velkomst/indmeldelses mail fra Monica når de indbetaler 
(dette fastsættes til nogle faste dage om måneden) og Monica derefter fører dem på 
medlemslisten i Excel for overblik.  
Slet af Wix vil også spare penge. 
Sanne havde sendt dokumenter over nyt system, vedr. medlemsliste, betaling og nøgle 
system. Dette er pt. ikke helt relevant og vi drøftede det ikke i detaljer, da Sanne ikke var til 
stede. 
 
 
4). Generalforsamling den 29.03.22 
Generalforsamlingen er udskudt en måned iht. vedtægter pga. Covid-19 og fastsættes til 
tirsdag den 29/03 2022 kl. 19.00 i Havnehuset. 
Mette, Anne-Lise og Jytte stiller op til genvalg. 
Dorte stiller op som suppleant. 



Mette sender indkaldelse ud i Sælen Solsidens Badeklubs Venner facebook gruppe og på 
hjemmesiden senest den 28/02 2022 
 
 
5). Evt. 
Næste bestyrelsesmøde er fastsat til torsdag den 10/03 kl. 19.00 hos Jytte. 
Her får vi status fra møde vedr. vingeprojektet, laver oplæg klar til generalforsamlingen, 
samt Monica fremlægger årsregnskab til underskrift. 
 
 
 
Referent; Monica Rosenveldt 


